
 
 

Zapisnik 9. redne sejo IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 13. 3. 2023 prek zoom, s pričetkom ob 
18:00 in nadaljevala 27. 3. 2023 ob 18h, prav tako prek zoom. 
Prisotni v prvem delu: Člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Uroš Vidovič, Matej Planko, Dejan Černilogar, Igor 
Mlakar, Jurij Videc 
Ostali prisotni: Katarina Kotnik, Jože Rovan, Maksimiljan Kotnik 
Opravičeno odsotni: Bojan Rotovnik, Alojz Pirnat. 
Prisotni v drugem delu: Igor Mlakar, Uroš Vidovič, Matej Planko, Jurij Videc 
Ostali prisotni: Katarina Kotnik, Jože Rovan, Bojan Rotovnik, Alojz Pirnat 
Opravičeno odsotni: Uroš Zagoričnik, Dejan Černilogar, Maksimiljan Kotnik. 
 

Dnevni red: 
1. Finančno poročilo 2022 
2. Predstavitev pogodbe in skrbniška pogodba (Damjan) 
3. Načelništvo v odseku 
4. Strategija 
5. PIN-OPP 
6. Razno 

 
K 1. točki  - Finančno poročilo 2022 
IO KPP se je seznanil s finančnim poročilom KPP in ugotovil pozitivno stanje, ki se prenaša v letošnje 
leto. Poročilo se objavi h sklicu zbora. 
Sklep 1/13-3-2023: IO KPP potrjuje finančno poročilo KPP za leto 2022. 
 

K 2. točki - Predstavitev pogodbe in skrbniška pogodba (Damjan)  
Damjan Omerzu je predstavil zadnjo verzijo pogodbe pred podpisom z MGTŠ, ki je še v zadnji fazi 
usklajevanja.  
V razpravi je Uroš Zagoričnik postavil vprašanje javnega naročanja in naših obveznosti do tega. 
Igor Mlakar predlaga, da se pri poročilu društva zahteva navedba vir financiranja (občina, projekt, PZS 
ali PD) za zagotavljanje namenske porabe in v izogib dvojnemu financiranju. 
Matej Planko je predlagal, da se pripravi novo verzijo skrbniške pogodbe, kjer se bo vse te zahteve 
implementiralo in se pravočasno naredi obrazce za poročanje, za vzor pa se lahko vzame razpis LPŠ. 
Predlaga še, da se pripravi delavnice za skrbnike kako poročati. 
Damjan Omerzu je predlagal, da naredimo letos sistem čim bolj enostaven. Povedal je tudi, da smo bili 
uspešni na razpisu za spodbujanje prostovoljstva, kjer je nevladnim organizacijam omogočeno zaposliti 
dodatno delovno silo in se bo v aprilu pridružil Jure Brečko. 
Sklep 2/13-3-2023: IO KPP potrdi predlog pogodbe z MGTŠ. 
 
Damjan Omerzu je predstavil, kaj vse je potrebno glede na pogodbo: 

- Pripraviti letni plan usposabljanj in plan vzdrževanja planinskih poti, ki ga je potrebno predložiti 
pred prvim poročanjem, in vključiti plan porabe sredstev. Določiti sredstva namenjena tehnični 
skupini in interventni skupini; 

- Določiti višino nadomestil inštruktorjem in se opredeliti do avtorskih pogodb; 
- Pripraviti prenovljeno skrbniško pogodbo; 
- Določiti letni plan dela in stroškov; 
- Pridobiti ponudbo zavarovanja odgovornosti skrbnika; 
- Določiti kriterije in pogoje za razdelitev sredstev; 
- Določiti kriterije kdo je upravičen, da dobi opremo (in se odločiti, ali gremo na centralni nakup 

opreme); 
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- Določiti kriterij za določitev višine nadomestila za urejanje planinskih poti, rezervirana za 
posameznega skrbnika.  

Pri razdelitvi sredstev skrbnikom je vprašanje ali bomo vsa sredstva direktno namenili društvom, ki 
porabo dokazujejo v poročilih ali pa bomo za del sredstev centralno nabavili opremo in bodo šli stroški 
neposredno preko PZS. Društva pavšala kot so ga bila do sedaj vajena ne bodo mogla dobiti. Na podlagi 
kriterijev bo rezervirana zanje neka kvota denarja, ki jo bodo prek leta lahko počrpali ob predložitvi 
vsebinskega in finančnega poročila ter predloženih računov. Predloženo bo morala PZS zelo natančno 
pregledovati. Izpostavilo se je, da kriterije za razdelitev sredstev ni mogoče določiti po vrsti podlage, 
ker to v evidenci po večini še ni določeno. Žal po pogodbi stroški za delovanje KPP in zavarovanje 
markacistov niso upravičeni stroški. Potrebno je poskrbeti, da bo jasno viden v naravi in državi 
predstavljen rezultat vloženih sredstev na planinskih poteh. 
Usposabljanja bi lahko sedaj bila brezplačna. Postavlja pa se vprašanje ali bo resnost prijav potem 
primerna.  
Kriterije za razdelitev sredstev skrbnikom se bo določilo prihodnjič, na nadaljevanju seje. Pripraviti je 
potrebno osnutek. 
 
K 3. točki – Načelništvo v odseku 
KPP je obravnaval predlog sklepa glede načelništva in markacistov s kategorijo A. Igor Mlakar bi 
nasprotno bolj natančno definiral omejitve, da se bi izognili izogibanju tej obveznosti, vendar se s 
predlogom strinja. Predlaga tudi da KPP VD načelniku kategorije A prednostno omogoči prijavo na 
usposabljanje za kategorijo B, neglede na število prijavljenih. Opravljanje pripravništva se mu 
prednostno omogoči na tehničnih akcijah. Maksimiljan Kotnik je izpostavil, da društvom še vedno s 
tem preveč narekujemo kako lahko delujejo. Sprejet je bil  
Sklep 3/13-3-2023: Markacistom kategorije A se izjemoma dovoli prevzem vodenja odbora 
planinskih poti, pod pogojem, da se prijavi na prvo možno usposabljanje za kategorijo B. Do 
pridobitve naziva markacist PZS kategorije B odsek oz. odbor vodi kot vršilec dolžnosti.  
 
K 4. točki – Strategija 
Matej Planko je izpostavil, da sta prišli na javno obravnavo 2 pripombi, predsedstvo pa je predlagalo 
spremembo naslova v kaj, kar bi bolj opisalo naravo dokumenta. Vključiti bi bilo smiselno tudi 
priporočila pri izdaji soglasja za prireditve. Pripombe se bodo smiselno upoštevale in vključile v 
dokument, ki se oblikuje in pripravi za objavo do ponedeljka. Za to poskrbita Katarina Kotnik in Matej 
Planko. 
Sklep 3/13-3-2023: IO KPP dokument poimenuje »Planinske poti« in ga podnaslovi »Pregled stanja 
in smernice razvoja«.  
 
K 5. točki – PIN-OPP 
IO KPP je obravnavala predlog Odbora inPlaninec (PIN-OPP) za označitev planinskih poti primernih za 
osebe s posebnimi potrebami. Pregledala je odgovor, ki je bil na predlog podan leta 2019, ko je vlogo 
obravnavala razširjena sestava KPP, s katerim se člani načeloma strinjajo, potrebno pa je dodati 
določene točke, o katerih se je razpravljalo: 
Jože Rovan je izpostavil, da so invalidi naši člani in jim zato ne moremo odreči želje po dodatni označitvi 
markiranih planinskih poti, če to ni v nasprotju z našo doktrino markiranja in z ZPlanP.  Planinske poti 
lahko označujejo le markacisti, lahko pa sodelujejo tudi drugi, vendar pod nadzorom markacistov. PIN-
OPP mora zagotoviti za to potrebna finančna sredstva. Označene so lahko le na točkah kjer takšna pot 
vstopa/zapusti planinsko pot. 
Igor Mlakar je opomnil, da dimenzija tabel ne sme biti večja od določenih po ZPlanP. V PlanGIS bi bilo 
potrebno točno določiti kje te poti potekajo. Tematika je širša in ne zgolj za KPP. Predlaga oblikovanje 
posebne skupine na PZS, ki bo to obravnaval. 
Uroš Zagoričnik se je strinjal, da je v določanje, katere so te poti, potrebno vključiti več deležnikov na 
PZS, tako kot se je za dvonamenske, saj se poti primerne za osebe s posebnimi potrebami uporablja 
tudi kot turno kolesarske, obveščeni pa morajo biti tudi vodniki. 
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Katarina Kotnik je izpostavila, da mora pri določanju, da je pot primerna za osebe s posebnimi 
potrebami sodelovati skrbnik in se s tem strinjati. V primeru, da pot ni več primerna za invalide, bodisi 
zaradi ujme ali človeških posegov, mora skrbnik to sporočiti. Dobro mora biti obveščen, kakšni so 
pogoji, ki jih pot izpolnjuje, da je prišla na seznam primernih za osebe s posebnimi potrebami. Dobro 
bi bilo določiti kriterije, za kar bi bilo verjetno potrebno osnovati posebno skupino na ravni PZS, da 
bodo vse komisije sodelovale in bile o tem obveščene. Postavlja se tudi vprašanje za katero stopnjo oz. 
vrsto posebnih potreb oz. invalidnosti gre. 
Odgovor, ki je bil posredovan 2019, bo glede na razpravo predelan, dopolnjen in posredovan IO KPP 
v potrditev. 
Na eni prihodnih sej je potrebno obravnavati predlog označevanja obhodnic, ki je trenutno na ODKP. 
 
K6. točki – Razno 
6.1. Zbor in poročanje 
Načelnik se je opravičil, da zaradi nepredvidenih obveznosti v službi na zboru markacistov ne bo mogel 
biti prisoten. Določeno je bilo, da bodo po posameznih področjih na zboru markacistov poročali vodje 
odborov. Poročilo načelnika pa bo predstavil namestnik, Igor Mlakar. 

 
6.2. Vabila 
Prejeli smo dve dokaj naravovarstveno obarvani vabili.  

- na spletna srečanja »Čezmejno Biosferno območje Julijske Alpe – vključevanje deležnikov« 
- delavnica Vitranc, 29. 3. 2023 

V obeh primerih bo sodeloval Igor Mlakar. 
 
Naslednje seja bo po podpisu pogodbe z MGTŠ, prihodnjič se zgolj določi kriterije razdelitev sredstev. 
 

Seja se je zaključila ob 20:50. 
 
Nadaljevanje seje 27. 3. 2023, ob 18h. 
Poleg nadaljevanja 2. točke sta vodja ODKP in vodja OU predložila predloga za obravnavo. 
 
K 2. točki – 2.del: Predstavitev pogodbe in skrbniška pogodba (Damjan)  
Potrebno je definirati koliko sredstev rezerviramo za tehnične akcije in tehnično skupino ter za 
intervencijsko skupino. Koliko gre za opremo markacistov neposredno prek PZS ali pa bo vse v 
nadomestilu skrbnikom, kjer bo določilo, da more določen del za opremo markacistom. 
OTV naj predvidi seznam materiala, osebne opreme in ostalih stroškov za tehnično skupino in akcije 
ter jih prioritetno rangira. 
Pri nadomestilu skrbnikom je potrebno določiti kriterije za razdelitev sredstev, ki se bodo v začetku 
leta rezervirala za posameznega skrbnika. Po skrbnem pregledu možnih kriterijev za razdelitev sredstev 
skrbnikom so se prisotni strinjali, da se kot kriterij določi dolžina poti in kategorija poti. Glede razmerja 
pa je bilo v razpravi upoštevano, da se tehnične akcije financirajo centralno. Je pa dostop do teh poti 
in narava dela zahtevnejša, zato je razmejitev po kategoriji še vedno potrebna, zmanjša pa se razmerje, 
ki je bilo do sedaj 1:5:10. V razpravi so se na koncu poenotili na razmerje faktorjev 1:3:5. Kriteriji se 
bodo glede na porabo sredstev in možnosti, ki se bodo čez leto pokazale v začetku leta 2024 ponovno 
pregledali.  
Sklep 1/27-3-2023: Za določitev višine sredstev, ki se rezervirajo v začetku leta za posameznega 
skrbnika se upošteva dolžina poti in kategorija planinske poti glede na razmerje lahka : zahtevna : 
zelo zahtevna planinska pot 1:3:5. 
Prisotni so razpravljali tudi o kriterijih za razdelitev opreme markacistom. Želja je markaciste opremiti 
s čevlji. Strinjali so se, da opremo lahko dobijo zgolj registrirani markacisti. Razprava je potekala tudi o 
tem na kakšen način bi razdelitev potekala, kar se bo odločilo naknadno, saj je izvedba odvisna od 
pogojev ministrstva. 
Sklep 2/27-3-2023: Kriterij za razdelitev opreme markacistov je status registriran markacist PZS.  
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Sklep 3/27-3-2023: V letu 2023 se omogoči nabava pohodnih čevljev za registrirane markaciste.  
 
K 6. točki – 2. del:  
6.1. ODKP 
ODKP je posredoval predlog potrditve dodatne članice ODKP Aleše Leskovar, PD Slovenska Bistrica, ki 
bo pokrivala področje obhodnic.  
Jože Rovan je predstavil predlog dodatnih tablic na drogovih za usmerjevalne table, ki bi vsebovale 
nadmorsko višino in QR kodo s povezavo na maPZS, ter predlog dodajanja logotipov obhodnic na 
usmerjevalne table. 
Sklep 2/27-3-2023: IO KPP potrdi dodatno članico ODKP, Alešo Leskovar, PD Slovenska Bistrica. 
 
Ker so morali nekateri predčasno zapustiti sejo IO ni bil več sklepčen. O predlogih OU KPP se bo 
odločalo na prihodnji seji. Prav tako o predlogu novih tablic. Slednji predlog se bo predstavil na zboru 
markacistov. Članom se pošlje kot gradivo in pripombe nanj posredujejo do 30. 3. 2023. Če bo pripomb 
veliko se bodo člani IO dobili pred zborom in o njih razpravljali.  
 
Seja je bila zaključena ob 19:45 
 
Zabeležila strokovna sodelavka Katarina Kotnik.      

Načelnik KPP 
         Uroš Zagoričnik 


